



Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad FdG-UvA, 15-12-2025

Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA

Datum: 15-12-2025

Tijd: 18:45

Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan

Deelnemers: Bas Laan (Voorzitter, BL), Ivar Tames (Vicevoorzitter, IT), Channah Verkerk (Secretaris, CV), Alies Vercouteren (AV), Lieve de Boer (LdB), Flore Kraaijeveld Buurman (FKB), Lucas de Natris (LdN), Nader Khalaf Karam (NKK)

Online aanwezig: Anna Drenth (AD)

Afwezig: Wendy Blad (ambtelijk secretaris, WB), Mila Lacković (ML)

1. Opening, vaststellen agenda

1.1. Welkom

De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven.

1.2. Vaststellen agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen

2.1. Technische mededelingen

- Lucas:
Graag allemaal zsm je declaraties indienen als ze van de overloop gaan.
- Alies is online aanwezig.
- Mila is afwezig, machtigt Lieve.
- Wendy is afwezig.

2.2. Inhoudelijke mededelingen

Er waren geen inhoudelijke mededelingen.

3. Post in/uit

Er was geen post in/uit.



4. Concept notulen en actiepunten vergadering 08-12-2025

4.1. Notulen en actiepunten

Bas	1. Bas verstuurt de agenda van het 2-maandelijks overleg 2. Regelen van de kamer renovatie	1. gedaan 2. lopend
Channah	1. 2 maandelijks overleg doorsturen naar Nader 2. Naar OC mailen over eventuele extra behoefte extra gecompenseerde uren	
Ivar	1. Aan de RVA vragen wanneer ze kunnen dineren (februari) 2. Werkafspraken aanpassen volgens ingestemde evaluatiedag afspraken 3. VU agenda aanpassen 4. Over NVMO naar MFAS appen 5. Kijken of de SR-enquête ook dag tot dag geëvalueerd kan worden	
Alies		
Lieve		
Flore		
Anna		
Lucas	1. Regelen van de kamer renovatie	1. lopend
Nader	1. Commenten op de fouten in de notulen van 01-12-2025	1. ongedaan
Mila		
Wendy		
DB		
PR		
Commissies		
Dossierhouders		
Iedereen	1. De SR-enquête op LinkedIn posten	

De notulen van de PV op 01-12-2025 zijn vastgesteld.

5. Dagelijks bestuur

5.1. Stand van zaken

Op 10-12-2025 waren Bas, Ivar en Channah bij het DB-overleg. Hierin zijn de volgende onderwerpen besproken:

- OER;
- MOFA en restgelden;
- Militarisering;
- Informatievraag samenwerking Amsterdam UMC x VU;
- Intern functioneren.

5.2. Informatievraag Amsterdam UMC x UvA (5 min)

Nader constateert een aanhoudende onduidelijkheid over de formele scheidslijn tussen de bevoegdheden van de Faculteit der Geneeskunde (FDG) binnen de UvA en het Amsterdam UMC als zelfstandige rechtspersoon. Deze onduidelijkheid blijkt bijvoorbeeld uit een bericht van de RvB van Amsterdam UMC aan afdelingshoofden, naar aanleiding van een door de UvA gepubliceerde brief.

Nader stelt voor om een schriftelijk informatieverzoek bij de Raad van Bestuur in te dienen. Dit verzoek is gericht op het helder en eenduidig vaststellen, schriftelijk vastleggen en juridisch toetsbaar maken van de bevoegdheidsverdeling tussen de UvA-Faculteit der Geneeskunde en het Amsterdam UMC, voor zover deze binnen de faculteit doorwerkt. Zo hoopt hij meer duidelijkheid te krijgen over de scheiding tussen het Amsterdam UMC en de UvA.

Flore ligt toe zelf de wetsvoorstellen te hebben gelezen en zegt dat er ergens een samenwerkingsovereenkomst is, die ze graag eerst wil opvragen.

Bas geeft aan dat de raad ook eerst in het eigen archief kan graven, voordat dit wordt voorgelegd.

Lucas wil graag dat er in de tussentijd een nette formele brief wordt opgesteld omtrent het uitvragen van deze informatie, omdat dit even kan duren. Channah wil graag een meer specifieke vraag stellen en wil dus liever even wachten. Flore geeft aan dit te kunnen combineren en dus specifiek te vragen naar de documenten die dit toelichten.

Ivar geeft aan dat dit morgen eventueel voorgelegd kan worden bij het 2 maandelijks O&O overleg. Nader stelt zelf voor om niet alleen de aanvraag naar de decaan te sturen, maar ook naar andere partijen zoals het CvB.

Er wordt besloten om eerst de vraag te stellen aan de Raad van Advies en Hotze Lont hierover uit te vragen. Op basis van wat uit het gesprek komt kunnen dan vervolgstappen worden genomen.

5.3. OER (45 min)

Channah (de dossierhouder OER vanuit het DB) heeft overlegd met de dossierhouders OER van elke commissie (CoBa, CoMa en CoMI). Waarna alle dossierhouders hun respectievelijke OER hebben gelezen en wijzigingsvoorstellen hebben geformuleerd. Channah heeft vervolgens een document aangemaakt waarin alle OER dossierhouders hun wijzigingsvoorstellen konden plaatsen. De raad zal nu verder bepalen welke wijzigingsvoorstellen zullen worden voorgelegd aan de gremia.

Lieve houdt het liefst het voorstel wat er nu is, volgens zowel Flore als Lieve dekt dit de lading ook en is dit minder werk.

Vanaf hier sluit Alies online aan.

Bas licht zijn punten toe voor de wijzigingen voor de OER van Medische Informatiekunde. Flore geeft aan dat 1 van de wijzigingen voor een dubbel lid zorgt, volgens Bas moet dit in principe geen probleem zijn. Het voorstel betreffende persoonlijke omstandigheden wordt vervangen door degene die ook bij bachelor geneeskunde komt te staan.

Voorstel 11: Ivar geeft aan graag het taalgebruik te willen veranderen om het voorstel wat zachter te brengen. Alies denkt dat dat het standpunt op de andere punten verzwakt. Lieve geeft aan dat het een voorstel is en dat de raad in haar recht staat om dit aan te kaarten, omdat dit iets is wat veel studenten willen. Ivar geeft aan dat het wel echt een onderhandeling is en dat er op bepaalde punten compromissen gemaakt moeten worden om andere punten er wel doorheen te krijgen. Nader geeft aan oneens te zijn met de mindset dat de raad iets niet gaat doen omdat er mensen moeilijk over doen. Hij wil graag wat meer eisen en zegt dat de raad dit in de hand heeft, omdat zij instemmingsrecht heeft. Ivar geeft aan dat er veel snel ja gezegd wordt op een goed doordacht punt. Flore geeft aan dat de raad het voorstel ook wat informeler kan brengen en dat dit helpt om wat sfeer te geven. Ivar geeft aan het punt te kunnen behouden, zolang dit wat liefkozender wordt opgeschreven.

Iedereen was het eens over het schrappen van voorstel 14.

Voorstel 15 wordt gewijzigd naar dat het lid verwijderd moet worden, Flore geeft aan dat bij een landelijke crisis dit altijd over de wet heen gaat.

Voorstel 28 wordt zowel op de bachelor als master MI toegepast. Nader geeft aan dat een Geneeskunde bachelor geen BSA maar een DSA heeft.

Bas geeft aan dat hij graag voorstel 30 iets verder uitgewerkt wil hebben, Lieve gaat hier nog naar kijken.

Over voorstel 31 wordt uitgevraagd wie verantwoordelijk is en dit wordt nog aangepast.

Voorstel 32 wordt geschrapt.

Ivar geeft aan dat voorstel 34 concreter kan worden gemaakt, Lieve past dit aan.

Lucas geeft aan dat voorstel 35 vaag is, maar dat dit ook in het voordeel van de student kan spelen. Voorstel 35 wordt gespecificeerd tot een aantal %.

Mocht er niks zijn genoemd over een voorstel waren er geen aanmerkingen op.

“De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt - met 10 stemmen - voor de OER wijzigingsvoorstellen.”

De wijzigingsvoorstellen worden naar Neeltje verstuurd. Neeltje maakt een bundel van alle voorstellen (FSR, OC, MT-Ba, etc.). In januari / februari zullen alle gremia's gaan samenkomen en discussiëren over de voorstellen.

5.4. Frequentie decaan overleg (5 min)

Het formele overleg tussen de Facultaire Studentenraad en de decaan vindt momenteel eens per acht weken plaats. Nader is van mening dat deze frequentie ertoe kan leiden dat gesprekken zwaar van karakter zijn en zich sterk richten op terugblikken, in plaats van op lopende of aankomende ontwikkelingen. Ook is er binnen andere faculteiten, waaronder de FMG, een kort, tweewekelijks overlegmoment tussen studentenraad en decaan. Nader denkt dat dit bijdraagt aan korte lijnen, vroegtijdige signalering en een actievere betrokkenheid van de SR.

Nader geeft aan de korte lijnen met de decaan te missen en denkt dat de frequentie van 8 weken tussen overleggen, de decaan een plechtigheid geeft.

Channah vraagt waar dit uit komt, Nader geeft aan dat hij dit voelde bij het vorige overleg. Channah ziet zichzelf hier niet in. Flore geeft aan dat er bij het vorige overleg maar 3 punten waren en dat dit makkelijk te doen was binnen het overleg met de decaan, ook omdat er met de vicedecaan wordt gesproken. Nader geeft aan dat het niet gaat om de hoeveelheid punten op de agenda, maar om het kweken van een relatie. Hij zegt dat andere faculteiten vaker een half uurtje overleggen om updates te geven.

Ivar geeft aan dat het op onze faculteit anders loopt, omdat deze faculteit ook een vicedecaan heeft en dat hierop ingezet wordt om dit intensiever te doen. Lucas sluit zich aan bij Ivar, maar ook een beetje bij Nader. Hij geeft aan dat al veel lager opgelost wordt, maar hij is het er wel mee eens dat eens in de 8 weken overleggen vertraging kan opleveren. Hij wil graag een tussenweg vinden.

Ivar geeft aan dat hier het O&O overleg eigenlijk voor is en dat dit al maandelijks is. Nader geeft aan dat hier niet echt toezeggingen werden gedaan, en dat hij het gevoel had dat de raad zo minder druk kon zetten. Hij geeft aan dat de decaan echt de beslissingen maakt. Ivar geeft aan dat de decaan vaker verwijst naar andere gremia om bepaalde dingen uit te zoeken en dat deze ook toestemming hebben om beslissingen te maken.

Het gesprek gaat later verder, als Nader zich meer heeft ingelezen.

Bas geeft aan dat Nader ook vaker aanwezig kan zijn bij de wat lagere overleggen. Nader geeft aan dat hij bij de gesprekken is waar volgens hem beslissingen worden gemaakt zoals met de decaan. Bas geeft aan dat veel beslissingen juist op lager niveau plaats vinden.

5.5. Militarisering (15 min)

De aangekondigde bezuinigingen op het hoger onderwijs bedreigen de beschikbare middelen en de kwaliteit van het onderwijs binnen onze faculteit. De toenemende militarisering, die ten grondslag ligt aan de bezuinigingen op het hoger onderwijs (en op zorg en cultuur), is tijdens de vorige PV al kort besproken.

Dit vergaderstuk pakt het gesprek opnieuw op, maar nu specifiek over de toenemende militarisering binnen de UvA, die volgens Nader steeds zichtbaarder en ingrijpender wordt.

Nader geeft aan dat militarisering sowieso zal komen, vanwege de bezuinigingen die gaan komen. Hij geeft aan dat hij tegen het promoten van defensie binnen de faculteit is. Alies geeft aan dat zij de bronnen hiervoor mist binnen het vergaderstuk en dat zij, en de andere raadsleden, hierdoor niet goed zijn ingelezen. Ze geeft aan dat het gesprek over militarisering wel moet komen, maar dat hiervoor wel over ingelezen moet kunnen worden.

Bas vult hierbij aan dat hij nog steeds het puntje van oorsprong mist, en waarom dit nu op facultair niveau zou komen, hij vraagt zich af wat er hiermee moet worden gedaan. Nader geeft aan dat het voor hem onduidelijk is welke bronnen missen in zijn vergaderstuk, en geeft aan dat hij een zorg oppert die hij heeft. Flore vraagt zich af waar Nader bang voor is en wat wil hij voorkomen. Nader geeft aan dat hij niet wil dat het ministerie van Defensie hier in enkele vorm komt promoten.

Lucas geeft aan dat er in het huidige curriculum, van zowel de bachelor en de master, weinig tot geen aandacht is voor de mogelijkheden van een arts om te gaan werken bij het ministerie van Defensie. De manier waarop het momenteel extracurriculair wordt aangeboden middels enkele congresdagen per jaar vindt hij een goede manier om deze mogelijkheden nog wel onder de aandacht te brengen en draagt volgens hem niet bij aan de zorgen van toegenomen militarisatie waar in dit vergaderstuk over wordt gespeculeerd. Mocht de mate van blootstelling ineens intensief toenemen en de faculteit, bij wijze van, ineens volhangen met nadrukkelijke werving van artsen om bij defensie te gaan werken of andere werkzaamheden te verrichten dan is dit zeker volgens hem een gedeelde zorg.

Anna geeft aan dat PartijMFAS en MFAS intussen 2 losse entiteiten zijn en dat het dus niet mogelijk is dat PartijMFAS sponsoren heeft. Hierbij geeft ze ook aan dat zij het niet erg vindt als ministerie van Defensie komt promoten, aangezien er ook hele mooie banen zijn binnen defensie voor preventie. Lucas geeft aan dat hij de huidige vorm van promotie van defensie op de faculteit helemaal prima en juist een mooi initiatief vindt.

Lieve geeft aan dat ze zelf ook fel tegen het promoten van defensie is, maar dat ze de huidige manier ook prima vindt.

Nader geeft aan hierover een mening uit te willen vragen, en hier verder nog niks mee wil doen. Flore geeft aan dat het in plaats van tijdens de PV ook gewoon informeel in de SR-kamer kan worden besproken. Nader geeft aan dat de student, door het op deze manier te bespreken, kan weten wat de raad vindt van de militarisering op de faculteit.

5.6. MoFa restgelden (10 min)

Maud ligtvoet heeft via Theo van Veldhuizen (directeur bedrijfsvoering, O&O) gevraagd of een deel van het geld dat over is na het afronden van het project Modernisering Faculteit (MoFa) kan worden besteed aan de verbouwing van de Epsteinbar. Maud schatte dat er na afronding van het project MoFa ongeveer 1,5 ton overblijft. Maud zou graag 1 ton daarvan willen besteden aan de verbouwing van de Epsteinbar. De studentenraad heeft hier medezeggenschap over, omdat de oorsprong van de MoFa gelden ligt in de faculteit kwaliteitsgelden.

Als dit extra geld niet beschikbaar wordt gesteld voor de verbouwing van de Epsteinbar, zal de bar mogelijk kleiner moeten worden, wat het AMC onwenselijk acht. Ook zou er dan bijvoorbeeld geen lichtbesturing kunnen worden gerealiseerd. Of huisvesting nou daadwerkelijk 1 ton nodig heeft, is nog niet zeker, aangezien de aanbiedingen van de betrokken partijen pas eind februari/maart binnenkomen.

Channah geeft aan dat het overige geld misschien ook nog voor andere afgeronde projecten gebruikt kan worden.

Flore geeft aan dat de bar ook een cafe/studie gedeelte wordt en dat het daarom ook best wel van MoFa kan worden betaald.

Channah geeft aan dat de bar kleiner zou moeten worden als dit geld niet wordt verschoven.

Lucas vindt het facultair gezien prima om een deel van het geld door te sluizen naar de Epsteinbar. Lucas geeft daarbij ook aan dat het huidige voorstel wat incompleet is, omdat nog niet alle kosten helder zijn. Ivar geeft aan dat het moeilijk is met bouwen, omdat er niet echt van tevoren goed ingeschat kan worden hoeveel het kost. Hij geeft aan het geld eventueel te kunnen toezeggen als het nodig is.

Nader vraagt zich af of ze een ton geven aan de verbouwing van die bar of dat wel nuttig is, hij vraagt zich af hoeveel mensen er komen. Ivar geeft aan dat er gemiddeld 4 borrels per week zijn, waarvan 1 de studentenborrel en 3 externe borrels. Dit zorgt voor tenminste 500 mensen per week. Flore geeft aan dat de bar na de verbouwing ook veel breder kan worden gebruikt dan alleen de Epsteinbar.

Alies geeft aan dat ze het prima vindt als het geld naar de bar gaat, maar geeft ook aan dat wel eerst alle projecten zoals stopcontacten moeten worden afgerond.

Bas geeft aan dat de deadline pas 30 september 2026 is en Flore geeft aan dat de raad kan wachten tot de afspraken concreter zijn.

Bas vat samen dat er wordt gevraagd naar de projecten die nog lopen en dat dit wordt afgewacht, Channah gaat hiervoor mailen.

6. Centrale Studentenvraad

6.1. Stand van zaken

- Op 05-12-2025 had Alies een technisch overleg met Angelina en Saskia over het beleidskader voor studeren met een functiebeperking Hierin zijn de laatste aanpassingen besproken.
- Op 11-12-2025 had Alies een PV van de CSR. Hierin zijn de volgende onderwerpen besproken:
 - UvA Strategy;
 - Profiling Fund - Student Support Fund;
 - House Rules. Hier is blanco voor gestemd.
 - Moral Ambition Initiative.
- Op 11-12-2025 had Alies een UCO. Hierin zijn besproken:
 - UvA Strategy. De UvA strategie, ook wel het instellingsplan, is nog in de beginfase. De missie is nu "Wij brengen nieuwsgierige mensen samen om onafhankelijk en creatief te leren denken. Vanuit Amsterdam - in verbinding met de wereld - vinden we nieuwe wegen om complexe vraagstukken te begrijpen en op te lossen." De drie ambities hierbij zijn (1) worden gewaardeerd als kennispartner in de samenleving, (2) maatschappelijk impact hebben in 4 domeinen, (3) ruimte bieden aan talent.
 - Nieuwe onderwijsvisie UvA. De nieuwe onderwijsvisie is nog in de beginfase, maar bestaat voor nu uit de drie pijlers: nieuwsgierigheid, betrokkenheid en eigenzinnigheid.

7. Commissie Bachelor

7.1. Stand van zaken

- Op 09-12-2025 was Flore aanwezig bij het BA coördinatorenoverleg. Hier is gesproken over:
 - In-, door- en uitstroom in de bachelor- en masteropleiding geneeskundeonderzoek. Dit onderzoek is vanuit eerdere onderzoeken over studenten met migratieachtergrond voortgekomen. Doel van het onderzoek was inzicht krijgen of de UvA geneeskundeopleiding gelijke kansen biedt in toegang tot de studie en het succesvol doorstromen in en afronden van de studie.
Conclusie: In de Instroom Bachelor is het percentage studenten niet-westerse migratieachtergrond vergelijkbaar met het landelijk gemiddelde. Er waren verschillen in rendementen op subgroep niveau, met name in de master. Onderwijstransformaties lijken een negatiever effect te hebben op studenten met een niet westerse migratieachtergrond.
 - Uitleg over hoe de nieuwe PO lijn (is er nu 3 jaar) in elkaar zit.
- Op 09-12-2025 waren Ivar en Flore aanwezig bij het Mt-Ba overleg. Petra Habets was afwezig. Er is gepraat over:
 - De SR-enquête pilot, hiervan wilde Mt-Ba eigenlijk dat 30% van de bachelorstudenten de enquête hadden ingevuld. Ivar en Flore hebben gezegd dat dit niet haalbaar is en dat er eerder gedacht moet worden aan 10% meer in vergelijking met vorig jaar. Dit begreep Mt-Ba dus gaat er bij het volgende overleg met hen over de SR-enquête worden gesproken met de resultaten erbij.
 - De ratio achter het niet opnemen van geen werkcolleges (vooral tijdens treinstakingen) is uitgevraagd. Hierin zit een sterke wil vanuit Mt-Ba om een lijn te trekken in beleid en als dit wordt volgens hen ingewikkelder als uitzonderingen gemaakt gaan worden.
 - Vanuit het gesprek over werkcolleges heeft Flore aangekaart dat ze de wens heeft om meer flexibiliteit over beleid te krijgen vanuit Mt-Ba. Op deze manier is het namelijk niet mogelijk om dingen die af en toe vervelend zijn en even anders moeten door te voeren, zonder maanden het hier over te hebben. Mt-Ba staat open om hiervoor een apart gesprek in te plannen, aangezien ze zelf ook vinden dat ze veel regels hebben.
 - Er is gevraagd naar hoe het gaat met het mogelijke DuBa GEN + MI programma. Mt-Ba heeft met Mt-MI en het TLC gezeten. Het TLC gaat nu uitzoeken hoe deze DuBa kan werken en gaan er wordt een programma gemaakt. Ze hopen aan het eind van het jaar in 2026 een concreet voorstel te hebben.
 - Ook is er geïnformeerd waar de informele bezwaarperiode staat vastgelegd. Hier is verteld dat dit in de Regels en Richtlijnen van de examencommissie staat.

8. Commissie Master

8.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit CoMa.

9. Commissie Medische Informatiekunde

9.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit CoMI.

10. Taskforces

10.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit taskforces.

11. Commissie PR

11.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit PR.

12. Geplande overleggen

De geplande afspraken zijn besproken.

13. WVTTK en afsluiting

13.1. WVTTK

De kaartjes van de MFAS voor het NVMO worden door Flore en Mila gebruikt.

13.2. Rondvraag

Er was niks voor de rondvraag.

13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst

Er waren geen nieuwe agendapunten.

Bas	1. Laatste dingen uitgeven voor de restauratie van de SR-kamer	
Channah	1. Stavaza VU overleg invullen 2. Maud mailen over MoFa restgelden	
Ivar	1. Notulen opvragen VU 2. Namen doorsturen naar de MFAS	
Alies		
Lieve	1. Stavaza aanvullen	
Flore		
Anna		
Lucas	1. Laatste dingen uitgeven voor de restauratie van de SR-kamer	
Nader		

Mila		
Wendy		
DB	1. Contact opnemen met RvA voor scheidingsbrief 2. Contact opnemen met Hotze voor scheidingsbrief	
PR		
Commissies		
Dossierhouders		
Iedereen		

13.4. Afsluiting (21:20)

Bas sluit de vergadering om 21:20.